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Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO 

1 Piet Wijman D66 Vragen aan het college over de actuele vluchtelingencrisis en de (mogelijke) rol van de 

Gemeente Veldhoven daarin. 
Inleiding: 

Nadat de maatschappelijke beperkingen vanwege de COVID-pandemie waren beëindigd, is 

een nieuwe vluchtelingenstroom naar Europa, en dus ook naar Nederland , op gang gekomen. 

Na de Russische inval op 24 februari in Oekraïne is daar nog een grote hoeveelheid 

vluchtelingen bijgekomen. Wij constateren dat voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen 

een grote mate van solidariteit is getoond en opvang, huisvesting en inpassing in onze 

samenleving flexibel en goed is verlopen. 

Voor de andere vluchtelingen is de situatie geheel anders. Het AZC in Ter Apel is reeds 

gedurende vele maanden zwaar overbelast. De doorstroming van statushouders naar de 

Nederlandse gemeenten staat sterk onder druk. Er doen zich inmiddels mensonterende 

omstandigheden voor in Ter Apel, die een welvarend land als Nederland onwaardig zijn. De 

situatie is dermate verslechterd dat Artsen zonder Grenzen zich genoodzaakt zag om in eigen 

land een team in te zetten! 

Gisteren werd een principeovereenkomst gesloten tussen de regering en de Vereniging van 

Nederlandse Gemeenten, waarbij een flexibele capaciteit van 20.000 woningen structureel 

voor vluchtelingen en andere woningzoekenden, verdeeld over alle gemeenten, beschikbaar 

komt. Ook meerjarig worden de financiële middelen toegezegd om tot een stabiele opvang 

van vluchtelingen te komen. 

Veldhoven vangt bij de Buitenjan op grond van afspraken met de MRE-regio al statushouders 

op, die uiteindelijk over de gemeenten moeten worden gehuisvest. 

Vraagstelling 

1. Wat doet onze gemeente op dit moment om proactief onze verantwoordelijkheid te 

nemen teneinde de onacceptabele omstandigheden voor vluchtelingen in het AZC in 

Ter Apel zo spoedig mogelijk te beëindigen? 

2. Hoe kunnen asielzoekers in kleinere aantallen en verspreid over de gemeente worden 

opgevangen, zodat ook Veldhoven kan bijdragen aan de oplossing van dit probleem? 
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3. Welke mogelijkheden heeft Veldhoven om op zeer korte termijn om aanvullende 

tijdelijke huisvesting voor statushouders te realiseren (als in 2015)? Deze huisvesting 

kan ook worden ingezet om andere woningzoekenden te helpen. 

4. Hoe kan daarbij zoveel mogelijk worden voorkomen, dat reguliere huisvesting wordt 

verdrongen, rekening houdend met de aangepaste norm dat 12% van de sociale 

huurwoningen moet worden toegewezen aan statushouders? 

5. Hoe kan eigen initiatief in deze helpen om zelf regisseur te blijven bij de verdere 

uitwerking van deze aanpak en wordt voorkomen dat maatregelen door hogere 

overheden worden opgelegd? 

Met vriendelijke groet,  

Piet Wijman, fractievoorzitter D66 

Marionne van Dongen-de Kruijf, fractievoorzitter CDA 

Wessel Mandos, fractievoorzitter GroenLinks/PvdA 

Maarten Prinsen, fractievoorzitter Hart voor Veldhoven 

1.  

2 Gerrit 

Coppens 

Senioren 

Veldhoven 

Vragen aan het college betreffende een brief van de bewoners van de Korze. 

 

Op 12-7 zagen we een brief binnen komen van bewoners van de Korze. Zij maakten zich 

zorgen over de verkeerintensiteit in hun straat. Ook noemde ze de vele gaten in de berm van 

tweede deel Korze. Die gaten herken ik, ik rijd er regelmatig. 

Nadat ze hun zorgen ook in de Pers hebben mogen uiten zagen we ook een ingezonden brief 

van bewoners verderop in de Pegbroeken die het jammer zouden vinden als de korte 

(sluip)route richting A67 zou verdwijnen. 

1. Heeft College al gesprekken gevoerd met partijen? 

2. Is College al tot Salomonsoordeel gekomen waarmee beide partijen kunnen leven? 

 

 


